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Møteinnkalling
Gruppe: Samarbeidsutvalget (SU) ved Kvitsøy skole
Møtested: Kvitsøy skole, personalrom
Møtedato/tid: 28.03.2022 - 19.00-20.00
Møteleder: Maja Hofstetter
Referent: Ingeborg Stautland

Deltakere:

Representerer Representant Vara

Kommune Reidar Nåden

Kommune Olav Nordbø

Foresatte Maja Hofstetter

Foresatte Borgny Vindenes Cecilie Øvrebø

Andre ansatte Jeannette Haug

Lærere Gunbjørg Høie Cathrine Moe

Lærere Ingeborg Stautland

Elever Madeleine Pettersen (9.klasse) Meldt forfall, ingen vara

Elever Ørjan Steffensen (10.klasse) Meldt forfall, ingen vara

Saksnr. Sak Ansvar

08/2021-22 Godkjenning av innkalling Leder

09/ 2021-22 Godkjenning av ny SU-leder
Maja Hofstetter overtar som leder av SU

Leder

10/2021-22 Trivselsundersøkelsen
Alle elevene på skolen har svart på den lokale
trivselsundersøkelsen som blir gjennomført to ganger årlig.
Undersøkelsen som ble gjennomført i mars viser at trivselen
blant elevene på skolen jevnt over er svært god. De elevene
som ikke har “grønne svar” er enten elever som skolen vet om
og følger opp fra før, eller at svaret deres har bakgrunn i en
enkelthendelse. Undersøkelsen er ikke anonym, og de elevene

Rektor / sos.lærer
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som svarer at de ikke har det bra blir fulgt opp av sosiallærer
og/eller kontaktlærer.

Skolen jobber kontinuerlig  med det sosiale miljøet blant
elevene ved blant annet å gjennomføre sosiale grupper på
mellomtrinnet, felles lunsj i hallen for 5.-10.kl to ganger i
uken, grøt hver torsdag for ungdomsskolen og opplegg for alle
med trivselsledere i skolegården to ganger i uken.

11/2021-22 Skolerute 2022/23
Det ble lagt fram et forslag til skolerute for skoleåret
2022-2023 med oppstart torsdag 18.august. Det kom ingen
merknader. Skoleruten blir endelig vedtatt av oppvekstsjef
Line Pettersen.

Rektor

Eventuelt
Maja informerte om et aktuelt kurs for å bedre psykisk helse
blant elever og ansatte. Kurset kalles “iheart”.

Spørsmål i forhold til nytt skolebygg: -Blir det snakket om
den nye skolen, og er det satt ned et brukerutvalg som skal
være med å jobbe fram gode løsninger i forhold til hvordan
den nye skolen skal bli? Reidar har fått spørsmål fra Line og
har spilt inn noen navn.

Hvordan blir møteplanen framover? Det er ikke planlagt flere
møter i SU før sommeren.

Skolemiljøutvalg. Vi har ikke hatt skolemiljøutvalg dette året
på grunn av skifte av rektor. Det ble ikke valgt SMU før
forrige rektor sluttet, og det har heller ikke blitt gjort i ettertid.

Utfordringer med å få elevrepresentantene til å møte i SU.
Denne gangen skyldtes forfallet sykdom, men det har vært en
utfordring i flere år å få elevene til å møte i SU. De må gjerne
gi avkall på fotballtreninger eller andre sosiale aktiviteter når
det er SU-møter. Hva kan vi gjøre for å få dem motivert til å
møte? Kan vi gi dem en gulrot som en belønning? Snop på
møtene? Kinobillett? Kan vi ta hensyn til elevene når vi setter
opp møtetidspunkt? Det er viktig å informere elevene godt på
forhånd slik at de vet hva de går til når de blir representanter i
SU.

Reidar er konstituert som rektor frem til sommeren. Utlysning

Leder



KVITSØY SKOLE
LEIASUNDVEIEN 12
4180 KVITSØY

til rektorstillingen ligger ute med søknadsfrist onsdag 30.mars.

Søknadsfristen til de ledige lærerstillingene gikk ut fredag
25.mars. Der er det 7 søkere.

Mvh
Reidar Nåden
-rektor-


